

ARCHIVES

C.I.J.

Communiqué 60/8
(non officiel)

Les renseignements suivants émanant du Greffe de la Cour internationale de Justice sont mis à la disposition de la presse :

Du 26 au 29 avril 1960, la Cour internationale de Justice a tenu des audiences en l'affaire de la composition du Comité de Sécurité maritime de l'IMCO (demande d'avis consultatif), audiences au cours desquelles les représentants du Libéria, du Panama, des Etats-Unis d'Amérique, de l'Italie, des Pays-Bas et de la Norvège ont exposé la thèse de leurs Gouvernements respectifs.

Lors de l'audience du vendredi 29 avril dans l'après-midi, le représentant du Royaume-Uni de Grande Bretagne et d'Irlande du Nord a commencé l'exposé de la thèse de son Gouvernement. Il continuera cet exposé à la prochaine audience, qui s'ouvrira le lundi 2 mai à 10 h 30.

La Haye, le 29 avril 1960

I.C.J.

Communique 60/8
(unofficial)

The following information from the Registry of the International Court of Justice is communicated to the Press:

From 26 to 29 April, 1960, the International Court of Justice held hearings in the Advisory Opinion in the matter of the Constitution of the Maritime Safety Committee of IMCO, during which the representatives of Liberia, Panama, the United States of America, Italy, the Netherlands and Norway stated the views of their respective Governments.

At the hearing on Friday, 29 April, in the afternoon, the representative of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland began the statement of the views of his Government. He will continue his statement at the next hearing which will begin at 10.30 a.m. on Monday, 2 May.

The Hague, 29 April, 1960.